
Protokoll styrelsemöte Ålem scoutkår 12/12 2018 

 

 

Verksamhet: 

Ca 20 st spårare. 7 upptäckare. 

Fredrik och Fredrik var med 4 upptäclare i Karlshamn på hajk i oktober.  

Upptäckarna var i kyrkan på advent och överlämnade fredsljuset. 

 

Inköp:  

Inga 

 

Vårens aktiviteter: 

DM skall arrangeras ev. i Värsnäs. Ålem är med som arrangörer. 

I maj är det Trollhajk för Spårarna i Emmaboda. 

 

Stugan: 

-Maria ej på plats så oklart läge gällande uthyrning. 

-Stugan kommer annonseras på ”stugsidan.se” Detta kostar 150 kr/år. 

-En del barn har haft önskemål om invändig målning, inget akut behov föreligger. Beslut att avvakta. I 

övrigt inga kända behov av inköp till stugan. 

 

Ekonomi: 

-Drygt 9000 kr har satts in, av oklar avsändare. Detta skall redas aut. 

-Kassör Lars ej på plats, vissa frågeställningar kan därför ej besvaras. 

-18000 kr inkommande. 

-Drygt 13000 på sparkontot. 

-Viktigt att öka tillgångar genom att få hyresintäkter på stugan. 

-Ansökan avs pengar till flytvästar bordläggs tills januari. 

-Länsförsäkringar har mailats ang att sponsring är beviljat, avtal kommer skickas där åtagande och 

belopp kommer framgå. 

-Ansökan till scouterna skall göras för varje patrull. 



 

Verksamhetsplan: 

-Genomgång av tidigare verksamhetsplan som utgår vid nyårsskiftet. 

-Fundera på nya mål för de närmsta två åren 

-Behålla de scouter vi har i verksamheten och öka på med flera spårare. 

-Malin skriver ett utkast inför nästa möte. 

 

Övrigt: 

-Julmarknaden i Nabben genererade 1000 kr från försäljning som skall gå till  upptäckarnas hajk. 

-Medlemsregistrerare Jenny säger upp sig från nästa årsmöte. Ny medlemsregistrera måste värvas. 

 

 


